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“BOLAMAN HAVZASI PROJESİ” adıyla yeni bir yatırımın başlangıç noktasındayız.Proje
büyükşehir tarafından hazırlanıyor. Dış kaynaklardan da faydalanma hesabı yapılıyor.
Projenin mimarı; Hilmi Güler.
Geçen hafta Cuma günü Tarım Bakanının da hazır bulunduğu tanıtım toplantısı düzenlendi. 
Milletvekillerimiz de tanıtıma katıldı.
Projenin tam anlaşılmadığı kanısındayım.
Daha çok tanıtıma ihtiyacı var.
Örneğin; sokaktaki vatandaş
“NE VAR BU PROJENİN İÇİNDE
” diyor.
Biz; anladığımız kadarıyla tarım, turizm, su kaynaklarının zenginliği, barajlar, göletler gibi
unsurlar var diyoruz.
“O’DA NEYMİŞ”
deniliyor.
Yine birçok çevre yatırım bedeli hakkında sorular soruyor. Nereden başlayıp, nerede bitiyor
deniliyor. 
Projeyle ilgili kamuoyundaki sorulara daha aydınlatıcı olacak açıklamaların yapılmasını isteriz. 
Cidden bir belirsizlik var ve bu belirsizliklerin giderilmesi adına yetkili ağızlardan ayrıntıların
açıklanması gerekir.
Tabii ki tasarlanan proje çok faydalı olacaktır. Bolaman havzasında yer alan tüm ilçeleri
yakından ilgilendirecektir. Buna şüphe yok. Ancak nereye ne yapılacak onunda bilinmesi
gerekiyor. 
Projenin mimarı Hilmi Güler dedik.
Evet; Hilmi Güler büyükşehir belediye başkanı olması sebebiyle büyük bir proje ortaya koymak
için seçildiği günden bu yana bu planlamanın üzerinde çalışıyor. Uluslararası boyutunu da
hesaba katıyor. Dış destek alanlarını da zorluyor. Şu ana kadar başarılı bir süreci ortaya koydu.
Yukarıda söyledim. Projenin bedelini bilemiyoruz. Kaça mal olacak. Kaynak bulunabilecek mi? 
Hilmi Güler planladığı bu işin Fatsa ve çevresindeki ilçelerin geleceği için büyük önem arz
edeceğini hep söyleyip duruyor. 
Fatsa ve çevresi adına bizlerde heyecanlanıyoruz. 
Bu havzadaki ilçelerin bireyleri de aynı heyecanı yaşayacaklardır. 
Projenin geleceğimizi nasıl etkileyeceği de tartışmalara açılacaktır.
Ordu ilimizin bölgesel olarak üçe ayrıldığını düşünürsek orta alanda bulunan Fatsa ve
çevresinin bu projeyle ciddi ivmeler kazanacağını düşünebiliriz. Uzun vadede kalkınmaya fayda
sağlayacağı hesap edilebilir. Tarım, turizm alanlarında yeni ufuklar açabilir. İstihdam yaratabilir.
Dolayısıyla hepsi ayrı ayrı önem arz edecektir. 
Emek verenleri şimdilik tebrik ederiz. 
FİYAT YERİNE REKOLTE AÇIKLADI
“Bolaman Havzası Projesi” tanıtım toplantısına katılan Tarım Bakanı Ekrem Pakdemirli’ye fındık
taban fiyatı soruldu. 
Bakan Pakdemirli taban fiyat yerine rekolte açıkladı.
Bakan fiyat konusunda renk vermedi. Şu kadar olacak demedi.
Ancak rekolte açıkladı.
Rekolte açıklamasına çok ciddi tepkiler geldi.
Başta MHP Ordu Milletvekili Cemal Enginyurt olmak üzere CHP milletvekili Mustafa Adıgüzel’de
bakanın rekolte açıklamasını yersiz buldu. Ağır eleştirilerde bulundular.

 1 / 2



DAHA FAZLA  BİLGİ VERİLMELİ
Çarşamba, 22 Temmuz 2020 08:59 - 

Rekolte ile ilgili; ilgili kurum ve kuruluşlar 600 bin ton tahmini yaparken, bakanın 665 bin ton
açıklama yapması tekelcilerin işine yarayacağı yorumlarını da beraberinde getirdi. 
Yine bakanın bu açıklamasıyla birlikte fındık üzerinde oynanan oyunların sözcülüğünü yaptığı
iddia edildi. Tekelci zihniyetin ekmeğine yağ sürdüğü öne sürüldü. 
Oysa bakana rekolte sorulmadan; rekoltenin 665 bin ton olduğunu açıklaması fiyat üzerindeki
spekülasyonlara taban hazırladığı konuşuldu.
Geçen yıl TMO aldığı fındığı 24 liradan sattı.
O halde bu yılki taban fiyat 25 lira olmalı. Ortak fikir bu. Dolayısıyla üreticinin haklı olarak 25 lira
taban fiyat beklemesi olağan karşılanmalıdır. Çünkü fındık kıymetli bir ürün. Dış pazar sorunu
yaşamıyor. Alıcısı hazır. 
Üreticinin tamamı 25 lira taban fiyat beklemektedir. 
Sayın devlet büyüklerimize duyurulur… 
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